
Veckans regelnöt v. 22 2024  

Ja eller Nej-frågan  
Får du, efter att alla i gruppen på ett korthål slagit ut, fråga vilka klubbor de andra 
använt?  
 
  

Spelares putt från green träffar annan spelares boll som kommer rullande efter 
putt från green    
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Vidar puttar från green, och när bollen närmar sig hål träffar den Tures boll, som 
kommer rullande efter en putt från green även den. Båda spelarna var ovetande om 
att den andre spelaren tänkte putta. Men den tredje spelaren i gruppen meddelar 
att Ture puttade först, trots att hans boll låg närmast hål.  
Vad gäller?  

A Puttarna räknas och bollarna spelas som de ligger. Båda spelarna får två slags 
plikt.   

B Puttarna räknas inte och båda spelarna ska spela en boll från föregående plats. 
Ingen av spelarna får någon plikt.  

C Puttarna räknas och bollarna spelas som de ligger. Vidar får ingen plikt, men Ture 
får två slags plikt, eftersom det inte var hans tur att spela.    

D Puttarna räknas inte och spelarna ska spela en boll från föregående plats. Ture 
får ingen plikt, men Vidar får två slags plikt, eftersom han puttade efter att Ture 
träffat sin boll med klubban.    

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

 

 



Veckans regelnöt v. 22 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Får du, efter att alla i gruppen på ett korthål slagit ut, fråga vilka klubbor de andra 
använt?  
Ja. Detta räknas inte som att be om eller att ge råd, och det gäller även om ett hål 
med ungefär samma längd återstår att spela. R 10.2 och Definition  

Spelares putt från green träffar annan spelares boll som kommer rullande efter 
putt från green    
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Vidar puttar från green, och när bollen närmar sig hål träffar den Tures boll, som 
kommer rullande efter en putt från green även den. Båda spelarna var ovetande om 
att den andre spelaren tänkte putta. Men den tredje spelaren i gruppen meddelar 
att Ture puttade först, trots att hans boll låg närmast hål.  
Vad gäller?  

A Puttarna räknas och bollarna spelas som de ligger. Båda spelarna får två slags 
plikt.   

B Puttarna räknas inte och båda spelarna ska spela en boll från föregående plats. 
Ingen av spelarna får någon plikt.  

C Puttarna räknas och bollarna spelas som de ligger. Vidar får ingen plikt, men Ture 
får två slags plikt, eftersom det inte var hans tur att spela.    

D Puttarna räknas inte och spelarna ska spela en boll från föregående plats. Ture 
får ingen plikt, men Vidar får två slags plikt, eftersom han puttade efter att Ture 
träffat sin boll med klubban.    

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).    

Det blir ingen plikt för att en spelares boll, efter ett slag från green, oavsiktligt träffar 
en annan boll, som är i rörelse på green. Den andra spelarens boll räknas som ett 
flyttbart tillverkat föremål. Spelarens slag räknas inte och den ursprungliga bollen 
eller en annan boll ska återplaceras. R 11.1 och Clarification 11.1b(2)/1   
Att Ture puttade när det inte var hans tur ger ingen plikt. Inte heller får Vidar någon 
plikt för att han puttade när Tures boll var i rörelse. R 6.4  

Svarsalternativ B  

OBS! Om en spelares putt från green träffar en annan boll i vila (och i spel) på 
green, så ska spelarens boll spelas som den ligger och med två slags plikt. R 11.1  
Bollen som rubbades ska återplaceras. R 9.6 


